

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON WEDNESDAY, FEBRUARY 10, 2016 AT 8:00 A.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Potential Notice of vacancy of Councillor seat in District 7
3. Loan By-law entitled: "By-Law 2458 authorizing the repairs and renovations to the Westminster Underpass and its related infrastructure and the allocation of the sum of \$580,000 taken from available balances of loan by-laws: 2263, 2291, 2293, 2325, 2331, 2341, 2356, 2358, 2363 and 2364" - Adoption
4. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE MERCREDI 10 FÉVRIER 2016 À 8 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Avis de vacance potentiel du poste du conseiller district 7
3. Règlement d'emprunt intitulé : «Règlement 2458 décrétant des réparations et rénovations au passage inférieur Westminster et aux infrastructures connexes, et l'affectation de la somme de 580 000 \$ provenant des soldes disponibles des règlements d'emprunt: 2263, 2291, 2293, 2325, 2331, 2341, 2356, 2358, 2363 et 2364» - Adoption
4. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter
Greffier